
 Sunndal kommune   

 

 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Økonomi- og planutvalget 

Møtested: Formannskapssalen, Sunndal rådhus 

Dato: 31.01.2017 

Tidspunkt: 10:00 – 14.50 

 

Følgende faste medlemmer møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Ståle Refstie Ordfører AP 

Janne Merete Rimstad Seljebø Varaordfører AP 

Lusie Gjersvoll Medlem AP 

Malene Aaram Vike Medlem AP 

Bjørn Flemmen Steinland Medlem AP 

Trygve Stavik Medlem AP 

Erling Outzen Medlem SV 

Stig Rune Andreassen Medlem FRP 

Tone Hustad Medlem H 

Synnøve Helland Medlem SP 

Jørgen Inge Singsdal Medlem SP 

 

Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 

Navn Funksjon Representerer 

Ingen.   

 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Navn Møtte for Representerer 

Ingen.   

 

  



 

Merknader 

 

Til dagsorden: 

Representanten Stig Rune Andreassen, FrP, foreslo å sette opp orienteringssak om status for 

fengselsprosjektet.  Utvalget ga sin tilslutning til dette. 

I tillegg foreslo Andreassen å gjeninnføre som fast punkt på dagsorden en orientering fra ØP-

medlemmer som har deltatt på kurs/seminar som har interesse for utvalget.  Utvalget ga sin 

tilslutning til dette. 

 

Habilitetsvurderinger (se nærmere begrunnelse for avgjørelsene under den enkelte sak): 

- Representanten Synnøve Helland ba om å få vurdert sin habilitet i sak 6/17; 

Eierskapsmelding for Sunndal kommune, med bakgrunn i at hun er daglig leder i 

Nofima AS, som Sunndal kommune har eierinteresser i via Aqua Invest.  Helland ble 

erklært habil i behandlingen av saken. 

- Stig Rune Andreassen ba om å få vurdert sin habilitet i sak 11/17 Sunndal 

boligbyggelag AL – utbetaling av resterende beløp prosjekt heis, med bakgrunn i at han 

er nestleder i styret for Sunndal boligbyggelag.  Andreassen ble erklært inhabil i 

behandlingen av saken. 

- Representanten Tone Hustad ba om å få vurdert sin habilitet i samme sak på bakgrunn 

av at hun er ansatt og sitter som vara i styret for Sunndal boligbyggelag.  Hustad ble 

erklært inhabil i sak 11/17. 

- Ordfører Ståle Refstie ba om å bli erklært inhabil i sak 12/17; Gnr. 49, bnr. 45, 

Skjøllandbakken – innløsning av festegrunn mv. – godkjenning av kjøpekontrakt, med 

bakgrunn i at han er huseier på gnr. 49, bnr. 49, som anses som berørt av saken. Refstie 

ble erklært inhabil i behandlingen av saken. 

- Representanten Jørgen Singsdal ba om å få vurdert sin habilitet i sak 17/17; Ålvundeid 

bygdalag – søknad om tilskudd, på bakgrunn av at han er revisor i bygdalaget.  Singsdal 

ble erklært habil i behandlingen av saken. 

- Jørgen Singsdal ba også om å få vurdert sin habilitet i sak 19/17; Søknad om 

kommunalt tilskudd fra Landbruk Nordvest, på bakgrunn av at han er medlem.  

Singsdal ble erklært habil i behandlingen av saken. 

 

Orienteringssaker: 

 Bente Mosbakk, sjef for innvandrertjenesten, orienterte om situasjonen i 

innvandrertjenesten der UDI har sagt opp en tilleggsavtale inngått i 2015 

vedrørende ensligemindreårigeavdelinga ved Sunndal asylsøkermottak og de 

konsekvensene dette medfører ved mottaket.  Av økonomiske hensyn må 

antall ansatte reduseres og det er startet drøftinger mellom arbeidsgiver og 

tillitsvalgte.  Personalsjefen har sendt ut meldinger til tjenestene om å stanse 

alle ansettelser i organisasjonen i tilfelle noen av de ansatte ved mottaket har 

fortrinnsrett til ledige stillinger. 

 Ordfører Ståle Refstie orienterte om status for fengselsprosjektet. 

 



Vedr. referatsak 4/17: Søknad om kommunal bevilgning til bygging av fotballbane(r) for 

jenter og gutter i Kobanè.   

 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget ser positivt på søknaden og ber ordføreren behandle søknaden og 

eventuelt innvilge et tilskudd innenfor ordførerens fullmakter på kr. 1,- per innbygger. 

 

Fra administrasjonen møtte: 

Navn Stilling 

Randi Dyrnes Rådmann – deltok under hele møtet 

Anne Guri Aase Plansjef – deltok under hele møtet 

Bente Mosbakk Sjef for innvandrertjenesten – deltok under orienteringssaken om 

innvandrertjenesten 

Berit Skjevling Kommunal planlegger – deltok under behandlingen av sak 1/17, 2/17 

og 4/17 

Grete Marie Trædal Teknisk planlegger – deltok under behandlingen av sak 1/17 

Ester Aalbu Eriksen Næringsrådgiver – deltok under behandlingen av sak 5/17 - 6/17 og 

17/17 - 20/17 

Andrea Fivelstad Økonomisjef – deltok under behandlingen av sak 6/17 

 

Møteprotokollen er ført av: 

______________________ 

Brit H. Resell 

utvalgssekretær 

 

Underskrift: 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka, er i samsvar med det som ble 

vedtatt på møtet. 

______________________ ______________________ _______________________ 

           Trygve Stavik       Ståle Refstie      Stig Rune Andreassen 

             ordfører 

  



 

Saksliste 
Utvalgs-
saksnr 

Innhold Unntatt 
offentlighet 

Arkiv- 
saksnr 

  

Saker til behandling 

  

PS 1/17 Plan-, miljø- og næringstjenesten - arealplanoppgaver 

2017 

 2012/14 

PS 2/17 Reguleringsplan for grustak i Litldalen, 1. gangs 

behandling 

 2015/1765 

PS 3/17 Reguleringsplan for rv. 70 Elverhøybrua - 

sluttbehandling 

 2010/282 

PS 4/17 Reguleringsplan for Hagan boligfelt, mindre endring 

av bestemmelsene, merknadsbehandling og vedtak 

 2013/229 

PS 5/17 Strategiplan for reiseliv i Sunndal - avslutning av 

reiselivssamarbeidet med Surnadal kommune og 

videre oppfølging av reiselivsarbeidet i Sunndal 

 2011/2112 

PS 6/17 Eierskapsmelding for Sunndal kommune - revisjon 

2016. Utsatt sak 

 2010/1476 

PS 7/17 Lovlighetskontroll Aursjøvegen AS - avtale mellom 

Statkraft, Nesset kommune og Sunndal kommune 

 2016/16439 

PS 8/17 Gnr. 50, bnr. 219, Lykkjevegen 14 - nybygg 

boligBehandling av klage på gitt ny byggetillatelse 

 2016/15356 

PS 9/17 Omlegging av VA-ledninger i Driva bru. 

Kostnadsdekning. 

 2014/1882 

PS 10/17 Sunndal Næringspark - samarbeid om utbygging. Kjøp 

av areal til bobilparkering 

 2013/855 

PS 11/17 Sunndal boligbyggelag AL - utbetaling av resterende 

beløp av prosjekteringsmidler til heis i borettslag 

 2014/1773 

PS 12/17 Gnr. 49, bnr. 45, Skjøllandbakkan - innløsning av 

festegrunn m.v. - Godkjenning av kjøpekontrakt 

 2016/16899 

PS 13/17 Gnr. 48, bnr. 98, ungdomsskolen - innløsning av 

festetomt - godkjenning av kjøpekontrakt 

 2016/16548 

PS 14/17 Gnr. 50, bnr. 173, Ringvegen 2B-2D - midlertidig 

bruk, forsamlingslokale. Behandling av søknad om 

midlertidig dispensasjon 

 2016/16015 

PS 15/17 Gnr. 115, bnr. 89, Ørsvikvegen 77 - nybygg hagestue - 

Behandling av dispensasjon fra reguleringsplan 

 2016/16349 

PS 16/17 Gnr. 7, bnr. 11 - næringsareal på Gjøra. Søknad om 

refusjon av kostnader til vegbygging 

 2015/1185 



PS 17/17 Ålvundeid bygdalag - søknad om tilskudd til 

finansiering av offentlig toalett og dusj 

 2016/16553 

PS 18/17 Søknad om godkjenning av økt bompengeavgift for 

vegen Røymo-Hallen 

 2016/16843 

PS 19/17 Behandling av søknad om kommunalt tilskudd - 

Landbruk Nordvest 

 2016/16504 

PS 20/17 Søknad om tilskudd til brøyting av Aursjøvegen 2017  2008/253 

PS 21/17 Søknad om tilskudd til Kristiansund Ballklubb (KBK)  2016/16691 

  

Referatsaker 

  

RS 1/17 Krysningstillatelse eksisterende ledninger 

Sunndalsfjorden og Todalsfjorden - Statnett 

Driftsområde Nord 3 og 4 

 2013/989 

RS 2/17 Gnr. 49, bnr. 10, Fagerhaugvegen 1A - grunnavståelse 

til gangfelt/sykkelkryssing - underskrevet avtale om 

grunnerverv 

 2016/16913 

RS 3/17 Høring til uttalelse - planprogram for 

kommuneplanens samfunnsdel 2018 - 2030 (frist 

27.01.2016) 

 2016/16915 

RS 4/17 Søknad om kommunal bevilgning til bygging av 

fotballbane(r) for jenter og gutter i Kobanê 

 2017/51 

RS 5/17 Forslag til kandidat på ORKideprisen 2017 X 2012/2201 

RS 6/17 Informasjon til eierne av Nofima AS - rapport 4. 

kvartal 2016 

 2014/124 

 

 

  



Saker til behandling 

PS 1/17 Plan-, miljø- og næringstjenesten - arealplanoppgaver 2017 

Rådmannens innstilling 

Økonomi- og planutvalget vedtar at oversikt over arealplanoppgaver, datert 21.01.2017, skal være 

retningsgivende for plan-, miljø- og næringstjenesten sitt arbeid i 2017.  

 
 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 31.01.2017  

Ordfører Ståle Refstie fremmet følgende tilleggsforslag fra AP og SV: 

«Økonomi- og planutvalget ber om at flytting av gangfeltet på Holten og stenging av krysset rv. 

70/Erik Hauge allè gjennomføres.  Dette må skje i god dialog med Statens vegvesen som er 

vegeier.  Videre fremdrift må gjøres i tett samarbeid med kommunalteknisk tjeneste.  Finansiering 

av prosjektet legges fram i sak for kommunestyret i møte den 14.02.17.  Nødvendig 

anbudsgrunnlag må utarbeides, og prosjektet må søkes igangsatt i samråd med vegeier slik at 

gangfeltet kan flyttes innen oppstart av skoleåret 2017/2018.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over innstillingen, som ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble det votert over tilleggsforslaget, som ble enstemmig vedtatt. 

 

Økonomi- og planutvalget har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget vedtar at oversikt over arealplanoppgaver, datert 21.01.2017, skal være 

retningsgivende for plan-, miljø- og næringstjenesten sitt arbeid i 2017 med følgende tillegg:  

 

Økonomi- og planutvalget ber om at flytting av gangfeltet på Holten og stenging av krysset rv. 

70/Erik Hauge allè gjennomføres.  Dette må skje i god dialog med Statens vegvesen som er 

vegeier.  Videre fremdrift må gjøres i tett samarbeid med kommunalteknisk tjeneste.  Finansiering 

av prosjektet legges fram i sak for kommunestyret i møte den 14.02.17.  Nødvendig 

anbudsgrunnlag må utarbeides, og prosjektet må søkes igangsatt i samråd med vegeier slik at 

gangfeltet kan flyttes innen oppstart av skoleåret 2017/2018. 

 

 

  



 

PS 2/17 Reguleringsplan for grustak i Litldalen, 1. gangs behandling 

Rådmannens innstilling 

Økonomi- og planutvalget legger forslag til reguleringsplan for grustak i Litldalen ut til høring og 

offentlig ettersyn i henhold til plan- og bygningslovens bestemmelser § 12-10 med følgende 

endring: 

Bestemmelsene 2.1 b. Driftstider i masseuttaket: Opplasting og transport ut av området på 

natt blir ikke tillatt.  

Det tas forbehold om at dersom enkelte tema må utredes mer må dette bekostes av privat 

forslagsstiller.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 31.01.2017  

Planlegger Berit Skjevling orienterte innledningsvis. 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Vedtak 

Økonomi- og planutvalget legger forslag til reguleringsplan for grustak i Litldalen ut til høring og 

offentlig ettersyn i henhold til plan- og bygningslovens bestemmelser § 12-10 med følgende 

endring: 

Bestemmelsene 2.1 b. Driftstider i masseuttaket: Opplasting og transport ut av området på 

natt blir ikke tillatt.  

Det tas forbehold om at dersom enkelte tema må utredes mer må dette bekostes av privat 

forslagsstiller.  

 

 

 

PS 3/17 Reguleringsplan for rv. 70 Elverhøybrua - sluttbehandling 

Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar med hjemmel i plan- og bygningslovens § 12-12, 
reguleringsplan for rv. 70 Elverhøybrua, plankart datert 01.12.2016 og bestemmelser datert 
19.01.2017. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 31.01.2017  

Plansjef Anne Guri Aase orienterte innledningsvis. 

 

Ordfører Ståle Refstie fremmet følgende protokolltilførsel: 

«Det gjøres oppmerksom på at Olga Glasø, eier av gnr. 41 bnr. 31 og gnr. 38 bnr. 131, ikke ønsker 

at boligen reguleres bort.  Hun ønsket i utgangspunktet at boligen kunne bevares.  Hun kan 



imidlertid godta at boligen reguleres bort om hun ved fastsetting av erstatningsbeløp blir hold 

skadeløs (merknad 7).» 

 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg til den framlagte protokolltilførselen. 

 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar med hjemmel i plan- og bygningslovens § 12-12, 
reguleringsplan for rv. 70 Elverhøybrua, plankart datert 01.12.2016 og bestemmelser datert 
19.01.2017. 

 

Protokolltilførsel: 

Det gjøres oppmerksom på at Olga Glasø, eier av gnr. 41 bnr. 31 og gnr. 38 bnr. 131, ikke 

ønsker at boligen reguleres bort.  Hun ønsket i utgangspunktet at boligen kunne bevares.  Hun 

kan imidlertid godta at boligen reguleres bort om hun ved fastsetting av erstatningsbeløp blir 

hold skadeløs (merknad 7). 
 

 

 

PS 4/17 Reguleringsplan for Hagan boligfelt, mindre endring av bestemmelsene, 
merknadsbehandling og vedtak 

Rådmannens innstilling 

Økonomi- og planutvalget har behandlet 3 innkommet merknad og fatter slikt vedtak: 

Merknad nr. 1, 2 og 3 tas til orientering. 

 

I henhold til plan- og bygningsloven § 12-14 og delegasjonsreglementet for Sunndal kommune 

vedtar økonomi- og planutvalget at felt B3, B4 og B5 får følgende tillegg til 

reguleringsbestemmelsene:  

1.3 f) Takform tillates avveket fra 1.1 b) under forutsetning om at det bygges i gruppe med 

ensartede hus.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 31.01.2017  

Planlegger Berit Skjevling orienterte innledningsvis. 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget har behandlet 3 innkommet merknad og fatter slikt vedtak: 

Merknad nr. 1, 2 og 3 tas til orientering. 

 



I henhold til plan- og bygningsloven § 12-14 og delegasjonsreglementet for Sunndal kommune 

vedtar økonomi- og planutvalget at felt B3, B4 og B5 får følgende tillegg til 

reguleringsbestemmelsene:  

1.3 f) Takform tillates avveket fra 1.1 b) under forutsetning om at det bygges i gruppe med 

ensartede hus.  

 

 

 

PS 5/17 Strategiplan for reiseliv i Sunndal - avslutning av reiselivssamarbeidet 
med Surnadal kommune og videre oppfølging av reiselivsarbeidet i Sunndal 

Rådmannens innstilling 

1. Økonomi- og planutvalget tar til etterretning at reiselivssamarbeidet med Surnadal 

kommune er avsluttet. 

2. Resterende midler bevilget til 4-årig reiselivsstilling (k-sak 32/13) omdisponeres til 

koordinering og iverksetting av tiltak for å følge opp reiselivsarbeid i Sunndal. 

3. Det oppnevnes en gruppe bestående av representanter fra reiseliv, handel, næring og 

kommunen som skal koordinere og iverksatte reiselivstiltak, og som disponerer midler 

jf. pkt. 2. Kommunen deltar med administrative representanter som rådmannen gis 

fullmakt til å utpeke, samt en representant fra økonomi- og planutvalget. Kommunen 

skal ha sekretariatsfunksjon for gruppa, og tar ansvar for konstituering. 

4. Økonomi- og planutvalget oppnevner_______som representant til gruppa, 

med_______som vararepresentant.  

5. Gruppa gis i mandat å komme med forslag til reiselivssatsing framover, basert på 

utprøving av nye samarbeidsformer og tiltak i 2017.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 31.01.2017  

Representanten Malene Aaram Vike, AP, la fram følgende fellesforslag fra AP og SV på 

representanter i gruppa: 

«Økonomi- og planutvalget oppnevner Ståle Refstie som representant til gruppa, med Trygve 

Stavik som vararepresentant.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over forslaget på representanter i gruppa, som ble enstemmig valgt. 

Deretter ble det votert over innstillingen med de valgte representantene, som ble enstemmig 

vedtatt. 

 

Økonomi- og planutvalget har etter dette fattet slikt vedtak: 

  



 

Vedtak: 

1. Økonomi- og planutvalget tar til etterretning at reiselivssamarbeidet med Surnadal 

kommune er avsluttet. 

2. Resterende midler bevilget til 4-årig reiselivsstilling (k-sak 32/13) omdisponeres til 

koordinering og iverksetting av tiltak for å følge opp reiselivsarbeid i Sunndal. 

3. Det oppnevnes en gruppe bestående av representanter fra reiseliv, handel, næring og 

kommunen som skal koordinere og iverksatte reiselivstiltak, og som disponerer midler 

jf. pkt. 2. Kommunen deltar med administrative representanter som rådmannen gis 

fullmakt til å utpeke, samt en representant fra økonomi- og planutvalget. Kommunen 

skal ha sekretariatsfunksjon for gruppa, og tar ansvar for konstituering. 

4. Økonomi- og planutvalget oppnevner Ståle Refstie som representant til gruppa, med 

Trygve Stavik som vararepresentant.  

5. Gruppa gis i mandat å komme med forslag til reiselivssatsing framover, basert på 

utprøving av nye samarbeidsformer og tiltak i 2017.  

 

 

 

PS 6/17 Eierskapsmelding for Sunndal kommune - revisjon 2016. Utsatt sak 

Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar Eierskapsmelding for Sunndal kommune, revidert utgave 2017 

hoveddel og selskapsdel som framlagt med de endringer i eierskap som foreslås.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 31.01.2017  

Representanten Synnøve Helland, SP, ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at hun er 

daglig leder i Nofima AS, som Sunndal kommune har eierandel i via eierskapet i Aqua Invest.  

Rådmannen redegjorde for sine vurderinger der eierskapsmeldinga anses for å være et overordnet 

plandokument og habilitetsreglene derfor ikke kommer til anvendelse.  Økonomi- og planutvalget 

ga sin tilslutning til dette og erklærte Synnøve Helland habil i behandlingen av saken, jf. 

Kommuneloven § 40, 3. ledd bokstav b. 

 

Rådmannen Randi Dyrnes orienterte om saken innledningsvis. 

 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar Eierskapsmelding for Sunndal kommune, revidert utgave 2017 

hoveddel og selskapsdel som framlagt med de endringer i eierskap som foreslås.  

 

 

 



PS 7/17 Lovlighetskontroll Aursjøvegen AS - avtale mellom Statkraft, Nesset 
kommune og Sunndal kommune 

Rådmannens innstilling 

Saken blir lagt frem uten innstilling fra rådmannen.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 31.01.2017  

Representanten Lusie Gjersvoll, AP, la fram følgende forslag: 

«Økonomi- og planutvalget opprettholder vedtaket i sak 85/16 om godkjenning av avtalen om 

Aursjøvegen.  Dette fordi avtalen er en revisjon og forlengelse av gjeldende avtale av 1997, som 

er godkjent og signert av alle involverte parter.  Avtalen anses i tråd med vanlig praksis for 

utbedring, drift og vedlikehold av denne type anleggsveger ut over de krav som ligger i 

kraftverkets konsesjonsbetingelser.» 

 

Representanten Stig Rune Andreassen, FrP, la fram følgende forslag: 

«Lovlighetskontrollen tas til følge.» 

 

VOTERING: 

Forslagene ble satt opp imot hverandre.  Forslaget fremmet av Lusie Gjersvoll ble vedtatt med 10 

mot 1 stemme avgitt for forslaget fremmet av Stig Rune Andreassen. 

 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget opprettholder vedtaket i sak 85/16 om godkjenning av avtalen om 

Aursjøvegen.  Dette fordi avtalen er en revisjon og forlengelse av gjeldende avtale av 1997, som 

er godkjent og signert av alle involverte parter.  Avtalen anses i tråd med vanlig praksis for 

utbedring, drift og vedlikehold av denne type anleggsveger ut over de krav som ligger i 

kraftverkets konsesjonsbetingelser. 

 

 

 

PS 8/17 Gnr. 50, bnr. 219, Lykkjevegen 14 - nybygg boligBehandling av klage på 
gitt ny byggetillatelse 

Rådmannens innstilling 

Økonomi- og planutvalget opprettholder vedtak i administrativ sak nr. 193/16, datert 02.12.2016, 

på gitt ny byggetillatelse med begrunnelse slik den er gjengitt i saksfremstillingen.  

Klage av 08.12.2016 tas ikke til følge.  

Saken sendes til Fylkesmannen i Møre og Romsdal for endelig avgjørelse, jf. forvaltningsloven § 

28.   

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 31.01.2017  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 



 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget opprettholder vedtak i administrativ sak nr. 193/16, datert 02.12.2016, 

på gitt ny byggetillatelse med begrunnelse slik den er gjengitt i saksfremstillingen.  

Klage av 08.12.2016 tas ikke til følge.  

Saken sendes til Fylkesmannen i Møre og Romsdal for endelig avgjørelse, jf. forvaltningsloven § 

28.   

 

 

 

PS 9/17 Omlegging av VA-ledninger i Driva bru. Kostnadsdekning. 

Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar finansiering av utgifter i fbm omlegging av VA-ledninger i Driva 

bru, kr. 3,0 mill., ved bruk av lånemidler. Kostnaden belastes 09100.0910.8700 prosjekt 06860 

VA-ledninger i nye Driva bru.  

Investeringsbudsjettet for 2017 justeres tilsvarende med kr. 3,0 mill. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 31.01.2017  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar finansiering av utgifter i fbm omlegging av VA-ledninger i Driva 

bru, kr. 3,0 mill., ved bruk av lånemidler. Kostnaden belastes 09100.0910.8700 prosjekt 06860 

VA-ledninger i nye Driva bru.  

Investeringsbudsjettet for 2017 justeres tilsvarende med kr. 3,0 mill. 

 

 

 

PS 10/17 Sunndal Næringspark - samarbeid om utbygging. Kjøp av areal til 
bobilparkering 

Rådmannens innstilling 

1. Økonomi- og planutvalget ber rådmannen forhandle videre med Sunndal Næringseiendom 

AS om kjøp av 910 m² til bobilplass og adkomstveg og salg av 1100 m² ved Storvik AS. 

Prisen pr. m² skal i utgangspunktet være lik.  

2. Økonomi- og planutvalget ber om en utredning av alternativ plassering av bobilplassen 

dersom forhandlingene med SNE ikke fører fram.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 31.01.2017  

Representanten Lusie Gjersvoll, AP, la fram følgende alternativt forslag til innstillingen: 



«Økonomi- og planutvalget ber rådmannen forhandle videre med Sunndal Næringseiendom AS 

om kjøp av 910 m2 til bobilplass og adkomstveg og salg av 1100 m2 ved Storvik AS.» 

 

VOTERING: 

Innstillingen ble satt opp imot det alternative forslaget fremmet av Lusie Gjersvoll.  Forslaget ble 

enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

1. Økonomi- og planutvalget ber rådmannen forhandle videre med Sunndal 
Næringseiendom AS om kjøp av 910 m² til bobilplass og adkomstveg og salg av 1100 m² 
ved Storvik AS.  

 

 

 

PS 11/17 Sunndal boligbyggelag AL - utbetaling av resterende beløp av 
prosjekteringsmidler til heis i borettslag 

Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre utbetaler det resterende beløpet av bevilgning i sak PS 6/15, 150 000 

kroner, til Sunndal boligbyggelag AL. Det forutsettes at midlene blir brukt til forprosjekt for heiser 

i aktuelle borettslag på Sunndalsøra og at den øvrige finansieringen av forprosjektet går i orden.  

Midlene finansieres av avsetningen til reserverte bevilgninger i budsjettet for 2017.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 31.01.2017  

Representantene Stig Rune Andreassen, FrP, og Tone Hustad, H, ba om å få vurdert sin habilitet 

med bakgrunn av at de sitter som henholdsvis nestleder og varamedlem i styret for Sunndal 

boligbyggelag.  Representantene Stig Rune Andreassen og Tone Hustad ble erklært inhabil i 

behandlingen av saken og fratrådte. 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre utbetaler det resterende beløpet av bevilgning i sak PS 6/15, 150 000 

kroner, til Sunndal boligbyggelag AL. Det forutsettes at midlene blir brukt til forprosjekt for heiser 

i aktuelle borettslag på Sunndalsøra og at den øvrige finansieringen av forprosjektet går i orden.  

Midlene finansieres av avsetningen til reserverte bevilgninger i budsjettet for 2017.  

 

 

 



PS 12/17 Gnr. 49, bnr. 45, Skjøllandbakkan - innløsning av festegrunn m.v. - 
Godkjenning  av kjøpekontrakt 

Rådmannens innstilling 

1. Kommunestyret godkjenner kjøpekontrakt datert 12.01.2017 mellom Erik Sjøland og 
Sunndal kommune om innløsning av gnr. 49, bnr. 45, Skjøllandbakkan med tilhørende 
parseller. 

2. Kjøpesum for gnr. 49, bnr. 45 er avtalt til 640 555 kr eks. omkostninger. Kjøper betaler 
omkostninger, anslagsvis 17 000 kr. Kjøpesummen finansieres ved låneopptak. 

3. Den enkelte tomtefester tilbys å innløse sin tomt til samme pris pr. m² som angitt i 
avtalen, forutsatt snarlig aksept av kjøpsavtale som sendes den enkelte tomtefester fra 
Sunndal kommune. Utgifter som dokumentavgift, administrasjonsgebyr og 
oppmålingsgebyr betales av den enkelte kjøper.  

4. Eiere av Sandbrekkgata 16, 18, 20, 22, 24 og 26 tilbys å kjøpe tilleggsareal i bakkant av 
sine tomter på samme vilkår. 

5. Inntekter fra salg til tomtefestere skal brukes til å nedbetale en del av låneopptaket til 
grunnervervet. 

6. For tomtefestere som eventuelt ikke ønsker å innløse sin festekontrakter, tilbys 
forlengelse av kontrakten med oppregulert festeavgift. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 31.01.2017  

Ordfører Ståle Refstie ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han er huseier på gnr. 49 

og anses for å være berørt av saken.  Rådmannen redegjorde for sine vurderinger og anbefalte 

utvalget å erklære ordføreren inhabil i saken.  Økonomi- og planutvalget erklærte Ståle Refstie 

inhabil i saken, jf. Forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav a), og fratrådte under behandlingen.  

Varaordfører Janne Merete Rimstad Seljebø tiltrådte som ordstyrer. 

 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

1. Kommunestyret godkjenner kjøpekontrakt datert 12.01.2017 mellom Erik Sjøland og 
Sunndal kommune om innløsning av gnr. 49, bnr. 45, Skjøllandbakkan med tilhørende 
parseller. 

2. Kjøpesum for gnr. 49, bnr. 45 er avtalt til 640 555 kr eks. omkostninger. Kjøper betaler 
omkostninger, anslagsvis 17 000 kr. Kjøpesummen finansieres ved låneopptak. 

3. Den enkelte tomtefester tilbys å innløse sin tomt til samme pris pr. m² som angitt i 
avtalen, forutsatt snarlig aksept av kjøpsavtale som sendes den enkelte tomtefester fra 
Sunndal kommune. Utgifter som dokumentavgift, administrasjonsgebyr og 
oppmålingsgebyr betales av den enkelte kjøper.  

4. Eiere av Sandbrekkgata 16, 18, 20, 22, 24 og 26 tilbys å kjøpe tilleggsareal i bakkant av 
sine tomter på samme vilkår. 

5. Inntekter fra salg til tomtefestere skal brukes til å nedbetale en del av låneopptaket til 
grunnervervet. 



6. For tomtefestere som eventuelt ikke ønsker å innløse sin festekontrakter, tilbys 
forlengelse av kontrakten med oppregulert festeavgift. 

 

 

 

PS 13/17 Gnr. 48, bnr. 98, ungdomsskolen - innløsning av festetomt - 
godkjenning av kjøpekontrakt 

Rådmannens innstilling 

1. Kommunestyret godkjenner kjøpekontrakt for innløsning av festekontrakt for gnr. 48, 
bnr. 98 mellom Gunnar Sande og Sunndal kommune datert 10.11.2016. 

2. Innløsningsprisen er 2 620 000 kr. I tillegg kommer 66 000 kr i omkostninger for 
eiendomsoverdragelsen, slik at total pris for Sunndal kommune blir på 2 686 000 kr. 

3. Ervervet finansieres ved låneopptak. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 31.01.2017  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

1. Kommunestyret godkjenner kjøpekontrakt for innløsning av festekontrakt for gnr. 48, 
bnr. 98 mellom Gunnar Sande og Sunndal kommune datert 10.11.2016. 

2. Innløsningsprisen er 2 620 000 kr. I tillegg kommer 66 000 kr i omkostninger for 
eiendomsoverdragelsen, slik at total pris for Sunndal kommune blir på 2 686 000 kr. 

3. Ervervet finansieres ved låneopptak. 

 

 

 

PS 14/17 Gnr. 50, bnr. 173, Ringvegen 2B-2D - midlertidig bruk, 
forsamlingslokale. Behandling av søknad om midlertidig dispensasjon 

Rådmannens innstilling 

Økonomi- og planutvalget gir midlertidig dispensasjon i inntil 3 år fra «Reguleringsplan 

20080500 – Ringvegen – endring» reguleringsplanens boligformål.  Tillat bruk blir 

forsamlingslokale i inntil 3 år. 

Før lokalene tas i bruk må det ved en byggesøknad godgjøres at kravene i teknisk forskrift 

oppfylles. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 31.01.2017  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 



Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget gir midlertidig dispensasjon i inntil 3 år fra «Reguleringsplan 20080500 
– Ringvegen – endring» reguleringsplanens boligformål.  Tillat bruk blir forsamlingslokale i inntil 
3 år. 

Før lokalene tas i bruk må det ved en byggesøknad godgjøres at kravene i teknisk forskrift 
oppfylles. 
 

 

 

PS 15/17 Gnr. 115, bnr. 89, Ørsvikvegen 77 - nybygg hagestue - Behandling av 
dispensasjon fra reguleringsplan 

Rådmannens innstilling 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 19-2 gir økonomi- og planutvalget ikke dispensasjon 

fra reguleringsbestemmelse 1.5.0 d) for Ørsvika-Litlvika. 

 

Hensynet bak bestemmelsen det dispenseres fra blir vesentlig tilsidesatt ved at en dispensasjon vil 

kunne skape presedens og få store konsekvenser for resten av hyttefeltet og omgivelsene. Etter en 

samlet vurdering vil ikke fordelene ved å gi dispensasjon være klart større enn ulempene. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 31.01.2017  

Rådmannen orienterte om at saken trekkes da søker har trukket søknaden sin. 

 

 

PS 16/17 Gnr. 7, bnr. 11 - næringsareal på Gjøra. Søknad om refusjon av 
kostnader til vegbygging 

Rådmannens innstilling 

1. Økonomi- og planutvalget innvilger et beløp på kr 75 000,- ekskl. mva. til opparbeidelse 

av deler av adkomstveg fra fylkesvegen til næringstomt til Jenstad Maskin AS. Drift og 

vedlikehold tilligger eieren av gnr. 7, bnr. 74.   

2. Tilskuddet dekkes av næringsfondet, konto 14700.4110.3250. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 31.01.2017  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Vedtak: 

1. Økonomi- og planutvalget innvilger et beløp på kr 75 000,- ekskl. mva. til opparbeidelse 

av deler av adkomstveg fra fylkesvegen til næringstomt til Jenstad Maskin AS. Drift og 

vedlikehold tilligger eieren av gnr. 7, bnr. 74.   

2. Tilskuddet dekkes av næringsfondet, konto 14700.4110.3250. 
 



 

 

PS 17/17 Ålvundeid bygdalag - søknad om tilskudd til finansiering av offentlig 
toalett og dusj 

Rådmannens innstilling 

Økonomi- og planutvalget innvilger Ålvundeid bygdalag v/Bergitte Husa Kippernes, Børsetlauvet 

17, 6620 Ålvundeid et tilskudd på kr. 250 000 til delfinansiering av offentlig toalett og dusj i 

tilbygget til Coop marked Ålvundeid.  

Tilskuddet forutsetter at det omsøkte tiltaket blir fullfinansiert og kan gjennomføres som omsøkt. 

Tilskuddet dekkes av næringsfondet.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 31.01.2017  

Representanten Jørgen Singsdal, SP, ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han er 

revisor for Ålvundeid bygdalag.  Rådmannen redegjorde for sine vurderinger og anbefalte å 

erklære representanten habil i behandlingen da han ikke anses å være personlig berørt av saken.  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg til rådmannens vurderinger og erklærte Jørgen Singsdal 

habil i behandlingen av saken, jf. Forvaltningslovens § 6, 2. ledd. 

 

Representanten Stig Rune Andreassen, FrP, la fram følgende tilleggsforslag (understreket): 

Økonomi- og planutvalget innvilger Ålvundeid bygdalag v/Bergitte Husa Kippernes, Børsetlauvet 

17, 6620 Ålvundeid et tilskudd på kr. 250 000,- til delfinansiering av offentlig toalett og dusj i 

tilbygget til Coop marked Ålvundeid. 

Tilskuddet forutsetter at det omsøkte tiltaket blir fullfinansiert og kan gjennomføres som omsøkt, 

samt at flere firma/tilbydere på utføring blir forespurt. 

Tilskuddet dekkes av næringsfondet.» 

 

 

Representanten Trygve Stavik, AP, la fram følgende endringsforslag: 

«Tilskuddet forutsetter at det omsøkte tiltaket blir gjennomført.» 

 

 

Representanten Synnøve Helland, SP, la fram følgende tilleggsforslag: 

«Forskuddsbetaling kr 200 000,- ved oppstart.  Etterskuddsbetales kr 50 000,- mot fremlagt 

regnskap.» 

 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over endringsforslaget fremmet av Trygve Stavik, som ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble det votert over tilleggsforslaget fra Stig Rune Andreassen, som ble enstemmig vedtatt.  

Deretter over tilleggsforslaget fra Synnøve Helland, som ble enstemmig vedtatt. 



Til slutt ble det votert over innstillingen med de vedtatte endringene, som ble enstemmig vedtatt. 

 

Økonomi- og planutvalget har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget innvilger Ålvundeid bygdalag v/Bergitte Husa Kippernes, Børsetlauvet 
17, 6620 Ålvundeid et tilskudd på kr. 250 000 til delfinansiering av offentlig toalett og dusj i 
tilbygget til Coop marked Ålvundeid.  Forskuddsbetaling kr 200 000,- ved oppstart.  
Etterskuddsbetales kr 50 000,- mot fremlagt regnskap. 

 

Tilskuddet forutsetter at det omsøkte tiltaket blir gjennomført, samt at flere firma/tilbydere på 
utføring blir forespurt. 

 

Tilskuddet dekkes av næringsfondet. 

 

 

PS 18/17 Søknad om godkjenning av økt bompengeavgift for vegen Røymo-
Hallen 

Rådmannens innstilling 

1. Kommunestyret godkjenner at bomvegen Røymo-Hallen v/Trond Gravem, 6613 Gjøra 

øker bomavgiften fra kr. 25 til kr. 30 for enkeltturer pr passering med bil og traktor, fra kr. 

50 til kr. 60 for lastebil og fra kr. 10 til kr. 15 for motorsykkel. Prisen på sesongkort økes 

fra kr. 200 til kr. 300.   

2. Det er en forutsetning at bompengeinntektene skal brukes kun på drift og vedlikehold av 

vegen, og at det sørges for en betryggende ordning for innkreving av bompengene. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 31.01.2017  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

3. Kommunestyret godkjenner at bomvegen Røymo-Hallen v/Trond Gravem, 6613 Gjøra 
øker bomavgiften fra kr. 25 til kr. 30 for enkeltturer pr passering med bil og traktor, fra 
kr. 50 til kr. 60 for lastebil og fra kr. 10 til kr. 15 for motorsykkel. Prisen på sesongkort 
økes fra kr. 200 til kr. 300.   

4. Det er en forutsetning at bompengeinntektene skal brukes kun på drift og vedlikehold av 
vegen, og at det sørges for en betryggende ordning for innkreving av bompengene. 

 

 

 



PS 19/17 Behandling av søknad om kommunalt tilskudd - Landbruk Nordvest 

Rådmannens innstilling 

Økonomi- og planutvalget vedtar å bevilge et tilskudd fra næringsfondet til Landbruk Nordvest 

for året 2017 på kr. 43 000. 

Tilskuddet dekkes over post 14700.4110.3290, tilskudd til næringsformål. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 31.01.2017  

Representanten Jørgen Singsdal, SP, ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han er 

medlem i Landbruk Nordvest.  Rådmannen redegjorde for sine vurderinger og mener 

representanten er habil i saken da han ikke har en styrende funksjon i Landbruk Nordvest og derfor 

ikke har tilstrekkelig tilknytning til saken.  Økonomi- og planutvalget sluttet seg til rådmannens 

vurderinger og erklærte Jørgen Singsdal habil i behandlingen av saken, jf. Forvaltningslovens § 

6, 2. ledd.  

 

 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget vedtar å bevilge et tilskudd fra næringsfondet til Landbruk Nordvest 

for året 2017 på kr. 43 000. 

Tilskuddet dekkes over post 14700.4110.3290, tilskudd til næringsformål. 
 

 

 

PS 20/17 Søknad om tilskudd til brøyting av Aursjøvegen 2017 

Rådmannens innstilling 

1. Økonomi- og planutvalget bevilger inntil kr 30 000 til Torbudalen hytteeierforening 
v/Svenn Åge Reiten for dokumenterte utgifter til brøyting av Aursjøvegen 2017.  

2. Bevilgningen dekkes over konto 14701.1000.3300 Utgifter etter økonomi- og 

planutvalgets bestemmelse, samferdsels- og transporttiltak, og utbetales når det er 

lagt fram dokumentasjon på utgiftene.  
3. Det understrekes at Sunndal kommune ikke kan ta noe ansvar knyttet til skredfare 

ved transport til Torbudalen vinterstid, og det oppfordres til å vurdere skredfaren 
nøye ved brøyting og ferdsel.   

4. Det forutsettes at vegeieren gir tillatelse til at vegen brøytes, og at brøyting 
innenfor Krøsbekken skjer på de vilkår Dovrefjell nasjonalparkstyre har gitt. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 31.01.2017  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Vedtak: 

1. Økonomi- og planutvalget bevilger inntil kr 30 000 til Torbudalen hytteeierforening 
v/Svenn Åge Reiten for dokumenterte utgifter til brøyting av Aursjøvegen 2017.  



2. Bevilgningen dekkes over konto 14701.1000.3300 Utgifter etter økonomi- og 

planutvalgets bestemmelse, samferdsels- og transporttiltak, og utbetales når det er 

lagt fram dokumentasjon på utgiftene.  
3. Det understrekes at Sunndal kommune ikke kan ta noe ansvar knyttet til skredfare 

ved transport til Torbudalen vinterstid, og det oppfordres til å vurdere skredfaren 
nøye ved brøyting og ferdsel.   

4. Det forutsettes at vegeieren gir tillatelse til at vegen brøytes, og at brøyting 
innenfor Krøsbekken skjer på de vilkår Dovrefjell nasjonalparkstyre har gitt. 

 

 

 

PS 21/17 Søknad om tilskudd til Kristiansund Ballklubb (KBK) 

Rådmannens innstilling 

Sunndal kommune avslår søknad fra Kristiansund Ballklubb om et tilskudd på kr. 30.000,- pr år i 

5 år. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 31.01.2017  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Vedtak 

Sunndal kommune avslår søknad fra Kristiansund Ballklubb om et tilskudd på kr. 30.000,- pr år i 
5 år. 
 

 

 


